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PROTOKÓŁ Nr 21/2016
z XXI Sesji VII kadencji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 17 lutego 2017 roku.

Ad. 1 - 4 

– otwarcia  XXI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim,  o  godz.  13.00  dokonała

Przewodnicząca Rady, Pani Joanna Halina Karmowska, 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),

– quorum obrad stwierdziła Przewodnicząca Rady,

– Na sekretarza XXI sesji wybrano radnego: Andrzeja Schmidta

- Pani Joanna Karmowska odczytała porządek obrad sesji. Pan Jarosław Waszak złożył wniosek 

o zmianę porządku obrad XXI sesji w następujący sposób: poprosił o wykreślenie z porządku obrad 

projektów uchwał Nr XXI/138/2017 w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi

oraz szczegółowe warunki częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze i tryb ich pobierania oraz Nr XXI/138/2017 

w sprawie uchylenia uchwały oraz o to aby, w związku z powyższym, projekt uchwał Nr 

XXI/139/2017 w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania z Budżetu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski środków finansowych, wynikających z rozliczenia podatku od 

towarów i usług Zakładowi Komunalnemu w Piotrkowie Kujawskim zmieniła numer na 

XXI/137/2017 oraz aby wprowadzono do porządku obrad nowy projekt uchwały Nr 

XXI/138/2017 w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich 

wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas 

nieoznaczony. Radni przystąpili do głosowania wszystkich propozycji jednocześnie. 

Wnioskowane przez Pana Jarosława Waszaka zmiany porządku obrad zostały przyjęte 

jednogłośnie, 15 Radnych zagłosowało za ich przyjęciem.

– Protokoły z  dwóch  poprzednich  sesji:  XIX i  XX zostały przyjęte  jednogłośnie,  15  radnych

opowiedziało się za ich przyjęciem (głosowanie odbyło się odrębnie dla każdego z protokołów).

Ad. 6

-  Pan  Sławomir  Bogucki  omówił  swoje  działania  między  sesjami.  Powiedział  m.in.,  że  jego
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działalność  w  tym,  dość  krótkim  okresie  ograniczała  się  w  zasadzie  do  działalności  bieżącej

kierowania sprawami Urzędu Miasta i Gminy w Piotrkowie Kujawskim oraz do uczestnictwa w

spotkaniach gminnych OSP oraz kół wędkarskich. Powiedział także, że przycinanie drzewostanu w

parku piotrkowskim to nie  jest  zamach na przyrodę,  jak to  określają  niektórzy.  Są to  działania

jedynie  kosmetyczne  i  upiększające  drzewostan.  Cała  akcja  odbyła  się  za  zgodą  konserwatora

przyrody, na co Urząd posiada stosowny dokument.

Ad. 7.

- Pani Joanna Karmowska powiedziała, że w ostatnim czasie pełniła dyżury w Urzędzie Miasta i

Gminy i pomagała mieszkańcom, którzy się do niej zgłaszali z problemami. Zorganizowała zabawę

karnawałową dla dzieci w Nowej Wsi. Przy organizacji zabawy pomógł jej BiOK w Piotrkowie

Kujawskim. Dodała, że chciałaby aby jednostka ta uczestniczyła w organizacji czasu wolnego dla

dzieci w świetlicach wiejskich podczas ferii i wakacji. 

Ad. 8

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXI/135/2017 w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego poza czasem przeznaczonym 

na bezpłatne nauczanie, wychowanie i opiekę dzieci do lat 5.

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do projektu niniejszej uchwały, które 

załączono do niniejszego protokołu.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXI/135/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XXI/135/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXI/136/2017 w sprawie projektu dosto-

sowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego.

- Pan Stanisław Kwiatkowski powiedział, ze na terenie Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

istnieją: szkoła podstawowa w Byczu, szkoła podstawowa w Dębołęce, szkoła podstawowa 

w Piotrkowie Kujawskim oraz gimnazjum. Przepisy wprowadzające ustawę – Prawo oświa-

towe przewidują, że sześcioletnie szkoły podstawowe w Byczu i Dębołęce stają się ośmio-

letnimi szkołami podstawowymi oraz, ze Zespół Szkół i Placówek w Piotrkowie Kujawskim

staje się ośmioletnią szkołą podstawową w Piotrkowie Kujawskim. Dodał, ze dotychczaso-

we rozwiązania dotyczące dowozu dzieci do szkół pozostaną bez zmian.  

Głosowanie dot. uchwały Nr XXI/136/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XXI/136/2017 została przyjęta jednogłośnie. 
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- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXI/137/2017 w sprawie określenia za-

sad ustalania i przekazywania z Budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski środków finan-

sowych, wynikających z rozliczenia podatku od towarów i usług Zakładowi Komunalnemu 

w Piotrkowie Kujawskim.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXI/137/2017: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”. Uchwa-

ła Nr XXI/137/2017 została przyjęta jednogłośnie. 

- Pani Joanna Karmowska odczytała projekt uchwały Nr XXI/138/2017 w sprawie zasad nabywa-

nia, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na 

czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony.

Głosowanie dot. uchwały Nr XXI/138/2017: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Uchwała Nr XXI/138/2017 została przyjęta zwykłą większością głosów.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że wyraził poparcie dla tej uchwały, ale pod warunkiem 

postawienia jej do uchylenia przed końcem kadencji. Dodał, że ma nadzieję, iż Rada powróci do 

tego tematu w stosownym czasie.

Ad. 9

- Pan Marian Stramowski podziękował Burmistrzowi za zakup pucharów i drobnych upo-

minków na turniej sołecki.

- Pan Wiesław Michalak podziękował Pani Joannie Karmowskiej za zorganizowanie poczę-

stunku dla uczestników zawodów wędkarskich, które odbyły się w maju 2016 roku.

Ad. 8

– Pani Joanna Karmowska po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXI sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim VII kadencji dokonała jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXI sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:28

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                       

Przewodnicząca Rady Miejskiej – Joanna Halina Karmowska /-/
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